
Zápis ze schůze osadního výboru   
V Restauraci u kurtů dne 7.12.2023 od 17:00 do 18:30 hodin  
_______________________________________________________________________________ 
Přítomní:   
Adrian Hutyra, Ing. Viktor Kučera, Čestmír Palarczyk,  
Sabina Řehová, Ing. Jiří Karlický 
_______________________________________________________________________________ 
   
Program schůze:    
1. Zahájení schůze, uvítání    
2. Prezentace doručených odpovědí odborů MMFM na zápis 10/2023  

3. ShrnuT událosT uplynulých dvou měsíců  

4. Představení projektů a akcí na kterých se aktuálně pracuje   
5. Schvalování a uvolňování finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru   
6. Diskuze k novým podnětům   
7. Prostor pro případné dotazy a diskuzi    
8. Schválení zápisu osadním výborem   
9. Závěr a ukončení schůze   
   
   
Stanoviska osadního výboru – odpovědi:    
  

1. Žádáme o opravu parkoviště u pošty (parcela 3813/2). Plocha slouží k parkování –potřeba nový 
asfaltový povrch a parkoviště vyznačit. Žádáme o opravu parkoviště u kulturního domu (parcela 
3885/1) a schody vedoucí do suterénu kulturního domu (knihovna, klub seniorů…) –nutná 
oprava asfaltového povrchu a odstranění pozůstatku pařezu před schody. Parkoviště vyznačit. 
Nutná oprava povrchu schodů (uvolněné dlaždice). Ke schodům by bylo vhodné přidat funkční 
osvětlení – s detektorem pohybu. Čekáme na nacenění zakázek a následně uvolníme finanční 
prostředky. Přidání funkčního osvětlení s detektorem pohybu je myšleno na budovu ke schodům, 
kde osvětlení chybí.  

Stanoviska osadního výboru – nové podněty:   
  

2. Máme zájem o umístění nádob s posypovým materiálem v problémových úsecích ve 
svazích, kde v zimě často zapadávají auta a je problém s vyjeTm. Máme vyEpované 4 místa 
na umístění. (U domu čp. 331, u domu čp. 396, u domu čp. 179, u domu čp. 418, u domu čp. 
514). Jsme ochotni pořízení těchto nádob hradit z našeho rozpočtu a po cenové kalkulaci 
uvolnit finanční částku.  

3. Přidat k mateřské škole dopravní značku, která bude vyznačovat parkování jen pro 
mateřskou školu. Na místě často parkují auta, která tam nemají co dělat.  

4. Prosíme o výměnu obou zámků na vývěsce u Hájku.  
5. Prosíme umísWt osvětlení před vchod do domu služeb čp. 370 s detektorem pohybu. 

V současné době umísťujeme kolem vchodu samoobslužné výdejní boxy, kde dochází občané i 
za tmy, veřejné osvětlení na přilehlém sloupu je nedostatečné.  

6. Oslovujeme další logisWcké společnosW ohledně umístění samoobslužných výdejních boxů.  
 
 



Další odpovědi odborů MMFM na minulý zápis:   
  
Realizace červených pásů před přechodem pro chodce u školy na silnici 477.  Osadní výbor souhlasí s 
předběžným uvolněním finanční částky 220.000 Kč vč. DPH (odhadované náklady –souhlasíme i s 
případným navýšením).  

Odpověď odboru ODaSH: Policie České republiky s realizací souhlasí. Realizace červených pásů bude 
projednána a případně i objednána u správce předmětné komunikace, Správy silnic Moravskoslezského 
kraje. Obáváme se ale, že s ohledem na skutečnost, že dle zákona o pozemních komunikací pro správce 
pozemních komunikací začíná od 1.11. tzv. zimní období se vlastní realizace provede až na jaře příšJho 
roku. 

Oprava asfaltového povrchu místní komunikace (parcela 3899). Osadní výbor se po domluvě s místními 
občany, kteří se zapojili do diskuze rozhodl pro celoplošnou opravu povrchu silnice bez projektové 
dokumentace. Osadní výbor souhlasí s předběžným uvolněním finanční částky 980.000 Kč vč. DPH 
(odhadované náklady). 

Odpověď odboru ODaSH: Z kapacitních a z časových důvodů bude oprava naplánována a provedena 
v roce 2024. 

Prosíme o informace o vývoji přípravné fáze na opravu komunikace, chodníku, schodů kolem 
samoobsluhy (chodník a schody na parcele 4224/1 a kousek komunikace naproW ohrady na kontejnery 
na parcele 4225/1). Proběhla schůzka na místě bez závěru. Jedná se o důležitou součást veřejného 
prostoru v Lískovci. 

Odpověď odboru ODaSH: Bude realizováno v příšJm roce.  

Při pravidelném svozu bioodpadu prosíme v Lískovci přistavovat nádoby s větším objemem. Nádoby 
jsou vždy velmi rychle zaplněny – jedná se o častý podnět občanů.  

Odpověď odboru ŽPaZ: Pro svoz biologicky rozložitelných odpadů jsou využívány kontejnery v maximální 
možné velikosR. Odbor životního prostředí a zemědělství připomíná, že občané Lískovce mají v průběhu 
celého roku možnost zdarma využít kompostárny na Panských Nových Dvorech. Otevírací doba 
kompostárny je Po–Čt 7:00-15:00 hodin, Pá a So 7:00-14:00 hodin. V případě, že by osadní výbor 
požadoval pro rok 2024 a následující rozšíření služby, tj. přistavení nádob nad rámec harmonogramu, bylo 
by nutno prověřit kapacitní možnosR svozové společnosR (Frýdecká skládka, a.s.) a tento nadstandard 
hradit z prostředků osadního výboru.  

 
Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru, nikdo si nepřál uvést 
další poznámky v zápisu.    
 
Omlouváme se za nekonání schůze osadního výboru v měsíci listopad z důvodu nemoci.  
 
V lednu se opět vráZ do kulturního domu pravidelná středeční projekce kina.  

Předseda navrhuje odměnit akEvní občany Jiřího Sýkoru, Romana DoroZka a Ingrid Řehovou. 

Stále hledáme dobrovolníka na přechod pro chodce v ranních hodinách (7:00-7:50) – po krátkém 
zaškolení na městské policii odměna 130 Kč/hod + odměny po domluvě s předsedou osadního výboru. 
Práce jen ve všední dny – vždy po domluvě.  

 



Za osadní výbor jsme se rozhodli podpořit konání akce Hasičský ples, který pořádá SDH Lískovec.  

Další schůze se bude konat ve čtvrtek dne 18.1.2024 v klubovně kulturního domu v Lískovci.  

 

Přejeme všem hezké a klidné prožiJ svátků a všechno nejlepší do nového roku 2024.  

______________________   
Zápis sepsal dne 7.12.2023   

Adrian Hutyra   
Předseda osadního výboru                 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

    
  

  
  

  

    
    
    

    


